

Q&A / Q&R No. 2

1) I was wondering if there was some access information ie: roads or trails, or strictly fly-in? And is the closest place to fly-in Dawson City? If it's strictly fly-in does it have helicopter pads? Also has it been cleared before? And if so when?

We have no knowledge if there are roads or trails or any of this type of information. To the best of our knowledge Dawson City is the closet in Canada / Eagle in Alaska. To the best of our knowledge there are helicopter pads. Yes over 40 years ago.

1) Je me demandais s'il y avait certain informations sur l'accès tel que routes ou sentier ou strictement en y volant? Et est-ce que la ville de Dawson est l'endroit le plus proche pour y voler? Si strictement en y volant, est-ce qu'il y a « hélipad »? Est-ce que cette section a déjà été coupée? Si oui quand?

Nous n'avons aucune connaissance s'il y a des routes ou sentiers ou ce genre d'information. Selon nos connaissances Dawson City est le plus proche au Canada / Eagle en Alaska. Selon nos connaissances il n'y a pas d'hélipad. Oui il y a plus de 40 ans